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Voor u ligt het jaarverslag van de MR, waarin is getracht op een beknopte manier te beschrijven 

waarmee de MR zich het afgelopen schooljaar heeft bezig gehouden en welke zaken er aan de orde 

zijn geweest. 

Samenstelling MR 

Carolien Derks heeft tijdens de start van dit jaar nog twee vergaderingen haar taak als voorzitter 

voortgezet, omdat er ook een nieuwe directrice is gestart dit schooljaar. Om de doorgaande lijn te 

kunnen waarborgen heeft zij even samen met Heidi Arends dit jaar opgestart om daarna haar taken 

volledig over te dragen. 

Voor het schooljaar 2019-2020 was de samenstelling van de MR als volgt: 

Oudergeleding: 

- Mw. Heidi Arends  en Mw. Carolien Derks, voorzitter 

- Mw. Marleen Vries, penningmeester 

- Dhr. Patrick Kramer 

Personeelsgeleding: 

- Mw. Petra van Doorn, secretaris 

- Mw. Diane Zeeman 

- Mw. Roëlle Dekker 

 

Vergaderfrequentie reguliere vergaderingen: 

De vergaderingen van de MR hebben in het schooljaar 2019-2020 plaats gevonden op: 

19 oktober,  12 december, 13 februari,  16 april en  25 juni. 

Notulen van de vergaderingen zijn terug te vinden op de website van de Tweewegen. 

www.detweewegen.nl 
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Communicatie intern: 

- De  MR werkt met een jaarplanning, hierin staan per maand welke onderwerpen er worden 

besproken in de diverse vergaderingen. 

- Er heeft tenminste 2 maandelijks overleg plaatsgevonden tussen de voorzitters van de 

Ouderraad, MR en directie.    

Communicatie extern: 

Om de communicatie tussen ouders en MR te bevorderen plaatsen we de notulen van de 

vergaderingen op de website. De belangrijkste informatie uit de vergadering wordt ook via het 

oudercontact met de ouders gedeeld, evenals de data van de volgende vergadering. Het streven is 

om na iedere vergadering een kort overzicht te geven. 

Begroting MR: 

Dit schooljaar zijn er een paar kleine uitgaven geweest van de MR. Een bijdrage voor de 

lunchinspiratie op de informatieavond en een afscheidscadeau voor Carolien die afscheid nam als 

voorzitter.  

Waar hebben we over vergaderd? 

- Naar aanleiding van van de sollicitatieprocedure van de directie en nieuwe collega’s is er 

gesproken over hoe wij onze ervaring kunnen delen met het bestuur en eventuele 

pijnpunten aan konden kaarten. Er is een gesprek geweest met de nieuwe hoofdbestuurder 

en er zijn afspraken gemaakt hoe dit in de toekomst anders aan te kunnen pakken. 

- Ouderbetrokkenheid tijdens koffie-uurtjes. Er is dit jaar gestart om de betrokkenheid tijdens 

het koffie-uurtje te vergroten. Hiervoor is bedacht om een groep wat lekkers voor bij de 

koffie te laten maken waardoor het meer aankleding heeft. Verder is er nog eens herhaalt 

dat iedereen welkom is om mee te praten over een onderwerp of zelf iets in te brengen. 

Door Corona heeft dit een kort leven gehad. 

- De nieuwe statuten en regelementen zijn door de MR voorgelegd aan de GMR en vastgelegd. 

- Er is door de MR meegedacht over de ontwikkeling van het Portfolio 

- De formatie (hoeveel leerkrachten, groepen ,kinderen) wordt altijd bekeken op de teldatum 

1 oktober en besproken hoe het er voor het volgend schooljaar uit gaat zien en of er 

veranderingen nodig zijn om zo op tijd daarmee te kunnen starten en over na te kunnen 

denken. 

- De MR heeft meegedacht en toestemming geven voor het vakantierooster, studiedagen en 

bezetting van de groepen.  

- Samenstelling van de MR blijft komend schooljaar hetzelfde. 

- Er is gesproken met de OR over het budget voor het schoolreisje van alle groepen. Door 

Corona hebben deze niet plaatsgevonden en wordt er voor aankomend jaar gekeken wat er 

nodig is. 

- Het aanschaffen van Chromebooks is besproken en zijn inmiddels aangeschaft door school 

voor de groepen 3 tot en met 8. 


